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Alessandro Florenzi jest najlepszym strzelcem Romy w tym sezonie. Dobrą

dyspozycję ligową (cztery bramki) potwierdził w drużynie narodowej,

zdobywając we wczorajszym meczu z Armenią, swojego pierwszego gola

dla Azzurrich. Po meczu udzielił wywiadu dla Radio Amore Campania. 

Rozmawiałeś z Lorenzo Insigne o piątkowym meczu?

- Tak, powiedziałem jemu, że wygrają oni, a on, że wygramy my, stąd mamy remis.

 

Gol (asysta Insigne i gol Florenzeigo, wyj. red.) jest sygnałem, że obydwie

drużyny wyrażają piłkę, która robi dobrze również dla drużyny narodowej?

- Na pewno Roma i Napoli grają wielką piłkę od początku sezonu. Staramy się

przenieść to, co robimy w klubach tutaj, do reprezentacji, z pomocą trenera. Udało

się zagrać dobrze dziś wieczorem i jesteśmy zadowoleni.

 

Pokonanie Napoli oznaczałoby, ze jesteście mocniejsi od Napoli i Juve?

- Nie wiem czy jesteśmy mocniejsi od Napoli i Juve, to na pewno dwie, mocne

drużyny. Rozgrywamy nasz sezon i chcemy to kontynuować.

 

Trio Florenzi-Totti-Insigne w Brazylii to piłkarska fantastyka?

- Teraz tak, gdyż Francesco nie ma, a my staramy się odpłacić trenerowi za

zaufanie. Potem, w czerwcu, trener dokona podsumowań.

 

Alessandro, niestety, zabrakło wygranej...

- Tak, niestety zwycięstwo nie przyszło. Gol niewiele pomógł i jestem zadowolony po

części z tego, co zdarzyło się dziś wieczorem.

 

Czego zabrakło?

- Nie byliśmy w stanie wykorzystać wszystkich okazji, które mieliśmy, jednak wynik

moim zdaniem bardzo kłamie, gdyż powinniśmy wygrać i sądzę, że byłby to
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właściwy rezultat.

 

Ewentualna porażka z Napoli może naruszyć równowagę?

- Jednej drużynie nigdy nie udało się wygrać wszystkich czterdziestu meczów, więc,

jeśli przyjdzie porażka, będziemy musieli przyznać się do tego, co zrobiliśmy źle i

zacząć od tego miejsca.

Z punktu widzenia taktycznego, dwa zespoły, które zrobiły wielką

rewolucję z dwoma trenerami zza granicy. Jakiego meczu się spodziewasz?

- Otwartego meczu, gdyż obydwie drużyny są naprawdę mocne, widzimy to na

początku sezonu. Musimy starać się rozegrać nasz mecz.
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